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Folketingsmedlem Rune Lund (EL) har den 23. november 2005 stillet mig 
følgende spørgsmål nr. S 1095, som jeg hermed skal besvare.

./. Svaret vedlægges i 80 eksemplarer.

Spørgsmål nr. S 1095: 

"Hvor længe har Banedanmarks undersøgelse af Gedserbanens tilstand væ-
ret i gang, og hvor langt er Banedanmark nået?"

Svar:

Banedanmark har gennemført en undersøgelse, der analyserede problemer-
ne i Gedser-banens overkørsler. Denne undersøgelse blev påbegyndt kort 
tid efter banens lukning d. 11. august 2005. Undersøgelsen har vist, at der 
var flere steder med samme problemer, som dem der var årsag til banens 
lukning. Der udestår en endelig afklaring af det økonomiske behov, en 
planlægning af arbejdets udførelse og den faktiske gennemførelse af arbej-
det.

Med venlig hilsen

Flemming Hansen
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